
Referat af bestyrelsesmøde den 27- 08-2020.

Deltagere:

Claus Holmstrøm - mødt

Heidi Klitgård- afbud

Tony Andersen- mødt

Villi Schmidt - afbud

Paul Erick Woldemar - mødt

Ina Hansen- afbud

Paul Hansen- mødt

Henrik Lajos- ejendomsleder- mødt

Janni Spang- bestyrelseskonsulent- mødt 


Punkt 1- spørgetime

En beboer mødte op med en forespørgsel om flere sportskanaler på YouSee-

Vi oplyste, at vi ikke kunne påvirke program udbudet. 

En anden beboer blev henvist til ejendomskontoret. 

Punkt 2- referat 

Ej godkendt, godkendt når navne er fjernet. 

Punkt 3- dagsorden

Godkendt

Punkt 4- formanden orienterer

Ordinært afdelingsmøde ønskes afholdt den 26 oktober d.å. kl. 18.00- 
bestyrelsen tiltrådte dette.

Formanden trækker sig d.d., og det samme gør sig gældende for tre andre 
medlemmer af bestyrelsen. 

Resterende bestyrelse består af Paul Hansen, Paul Erick Woldemar og Tony 
Poul Andersen.

Punkt 5- ejendomskontoret orienterer

Genopbygningen af institutionen på Kommenhaven forløber 
planmæssigt.Forventet afslutning ved årskiftet. Solceller nærmer sig 
afslutningen, 4 lejemål mangler etablering af bimålere. Vaskeri- tilbud vedr. 
flytning, etablering af installationer forventes at løbe op på  500.000.00 kr.

Elstander for el biler er i tilbudsfasen. Personale: Funktionær opstart den 1 
juli samt 1 august, der er derudover blevet tilbudt hjælp af en funktionær i tre 
måneder i praktik forløb, som der er blevet sagt ja tak til. Varmeregnskabet 
som blev omdelt var desværre med en fejl, denne bliver rettet og genudsendt 
hurtigst muligt 

Punkterne 6-7-8-9-10

Intet at berette


